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Z POSIEDZENIA POŁĄCZONYCH  

KOMISJI 

RADY MIASTA GRAJEWO 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Grajewo,  kwiecień 2017 r. 



 
Protokół Nr 27/17 z dnia  25 kwietnia 2017 roku 

 
z posiedzenia połączonych stałych Komisji Rady Miasta tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Rodziny, Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Miasta, Komisji Gospodarki 

Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady 

Miasta Grajewo, odbytego w dniu 25 kwietnia 2017 roku. Miejsce posiedzenia  - sala 

konferencyjna Urzędu Miasta Grajewo (ul. Strażacka 6A - 19-200 Grajewo).  

Posiedzeniu przewodniczyła – Pani Monika Stefańska – Przewodnicząc Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny,  Rady Miasta Grajewo 

Godz. rozpoczęcia – 9.00 

Godz. zakończenia – 12.30 

Stan liczbowy członków Komisji - 20 radnych 

Obecnych – 20 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie trzech Komisji w składzie:  

1.Babul Tomasz 

2.Boć Edward  

3.Cebeliński Tomasz 

4.Chełmińska Scholastyka 

5.Chiliński Ryszard 

6.Chrzanowska-Karwowska Aneta Ewa 

7. Dembiński Wiesław Janusz 

8.  Fadrowski Zbigniew 

9.  Fidura Jerzy 

10. Maleszewski Wojciech Dariusz 

11. Mścichowski Andrzej 



 12. Niewiarowski Andrzej 

 13. Opara Anna 

 14. Paszkowski Tomasz 

 15.Podlaski Kazimierz 

 16.Purwin Daniel 

 17.Stefańska Monika 

 18.Stuchła Marcin  

Nieobecni:  

1. Grabowska Wioleta 

2..Formejster Wojciech Szczepan 

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./ 

Goście: / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./. 

Proponowany porządek obrad:   

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3. Ocena stanu dróg miejskich po sezonie zimowym – koszty utrzymania. 

4. Zasoby mieszkaniowe miasta. Przedstawienie informacji w zakresie: 

a) sprzedaży mieszkań komunalnych, 

b) zasobów mieszkań socjalnych, 

c) pustostany i perspektywy zagospodarowania ich na cele mieszkaniowe, 

d) zaległości czynszowe. 

5. Stan obiektów sportowych w mieście. Informacja na temat : 

a) dostępność boisk dla mieszkańców miasta, 

b) wykorzystania przez szkoły, kluby sportowe i sekcje. 

6. Informacja na temat działalności: 

a) Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grajewie. Formy pomocy ludziom 

bezrobotnym znajdującym się w trudnej sytuacji materialnej. Formy pomocy dzieciom                    

z rodzin znajdujących się w trudnej sytuacji materialnej, 



b) Klubu „Zdrowie i Trzeźwość” – plany i zamierzenia do realizacji w 2017 r., 

c) Środowiskowego Domu Samopomocy – plany i zamierzenia do realizacji w 2017 r., 

d) Klubu Seniora – sprawozdanie za 2016 rok, plany i zamierzenia do realizacji w 2017 r. 

7. Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok. 

8. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) wzniesienia Pomnika Żołnierzy Wyklętych; 

b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat; 

c) udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu; 

d) udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu; 

e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027; 

f) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok; 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie 

projektu z Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko oraz przyjęcia do realizacji 

przedsięwzięcia pn. „Rozbudowa i przebudowa miejskiej oczyszczalni ścieków wraz                         

z rozbudową sieci kanalizacji sanitarnej w Grajewie”; 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawki dotacji przedmiotowej dla 

zakładu budżetowego miasta; 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

miasta Grajewo; 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów; 

k) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

9. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zapoznanie się z protestem mieszkańców Grajewa i przeprowadzenie wizji lokalnej. 

12. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad 1/-Otwarcie posiedzenia/. 

Przewodniczący trzech stałych komisji :  



1/ Pan Kazimierz Podlaski - przewodniczący Komisji Budżetu....RM 

2/ Pani Monika Stefańska – przewodnicząca Komisji Oświaty...RM 

3/ Pan Andrzej Niewiarowski–   przewodniczący Komisji Gospodarki...RM 

 wyłonili na przewodniczącą obrad: 

panią Monikę Stefańską - Przewodniczącą Komisji Oświaty ..…..RM. 

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad 

Dokonała otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie 

przybyłe osoby. Stwierdziła, że na stan 20 radnych/członków trzech Komisji, aktualnie                         

w posiedzeniu bierze udział 17, co stanowi  o prawomocności obrad ( quorum). 

Ad 2. /- Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji/. 

/ Porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./ 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Poprzez odczytanie przedstawiła ustalony porządek obrad Komisji. Następnie 

poinformowała o wniosku burmistrza dot. zdjęcia z porządku obrad pkt 8a dot. 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzniesienia Pomnika Żołnierzy Wyklętych. 

Wniosek  jest konsekwencją pisma Dyrektora Oddziału Instytutu Pamięci Narodowej                             

w Białymstoku w którym wskazuję o uzupełnienie i dosłanie: 

1. Treści napisu na pomniku 

2. Projektu pomnika 

aby konsultacje były pełne. 

/ Pismo stanowi Zał. Nr 4 do prot./ 

Przedtem jednak głos oddała panu Ryszardowi Wolwarkowi sekretarzowi miasta, w celu 

uzupełnienia powyższej informacji. 

Pan Ryszard Wolwark- Sekretarz  

Tytułem uzupełnienia poinformował, że podejmowanie uchwał w prawie wznoszenia 

pomników należy do wyłącznych kompetencji rady gminy. Pomniki najczęściej są 

wznoszone w przestrzeni publicznej. I tutaj właśnie wkracza rada gminy ze swoimi 

kompetencjami. Zgodnie bowiem z art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy o samorządzie gminnym do 

wyłącznej kompetencji rady gminy należy podejmowanie uchwał w sprawach herbu gminy, 

nazw ulic i placów będących drogami publicznymi lub nazw dróg wewnętrznych                           

w rozumieniu ustawy o drogach publicznych, a także wznoszenia pomników. Poinformował 

również o konieczności uzupełnienia wniosku o elementy wskazane w piśmie IPN. 

 Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęły decyzję                                      



o zdjęciu z  porządku obrad  o dodatkowy pkt „8a” dot. zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie wzniesienia Pomnika Żołnierzy Wyklętych 

( głosowanie: 16 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.) 

Porządek posiedzenia - po zmianach: 

      W konsekwencji wprowadzonych zmian kolejne podpunkty porządku obrad 

zmieniły paginację.  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3. Ocena stanu dróg miejskich po sezonie zimowym – koszty utrzymania. 

4. Zasoby mieszkaniowe miasta. Przedstawienie informacji w zakresie: 

a) sprzedaży mieszkań komunalnych, 

b) zasobów mieszkań socjalnych, 

c) pustostany i perspektywy zagospodarowania ich na cele mieszkaniowe, 

d) zaległości czynszowe. 

5. Stan obiektów sportowych w mieście. Informacja na temat : 

a) dostępność boisk dla mieszkańców miasta, 

b) wykorzystania przez szkoły, kluby sportowe i sekcje. 

6. Informacja na temat działalności: 

a) Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grajewie. Formy pomocy ludziom 

bezrobotnym znajdującym się w trudnej sytuacji materialnej. Formy pomocy dzieciom                    

z rodzin znajdujących się w trudnej sytuacji materialnej, 

b) Klubu „Zdrowie i Trzeźwość” – plany i zamierzenia do realizacji w 2017 r., 

c) Środowiskowego Domu Samopomocy – plany i zamierzenia do realizacji w 2017 r., 

d) Klubu Seniora – sprawozdanie za 2016 rok, plany i zamierzenia do realizacji w 2017 r. 

7. Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok. 

8. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat; 

b) udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu; 

c) udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu; 



d) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027; 

e) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok; 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie 

projektu z Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko oraz przyjęcia do realizacji 

przedsięwzięcia pn. „Rozbudowa i przebudowa miejskiej oczyszczalni ścieków wraz                        

z rozbudową sieci kanalizacji sanitarnej w Grajewie”; 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawki dotacji przedmiotowej dla 

zakładu budżetowego miasta; 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

miasta Grajewo; 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów; 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

9. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zapoznanie się z protestem mieszkańców Grajewa i przeprowadzenie wizji lokalnej. 

12. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad 3./ Ocena stanu dróg miejskich po sezonie zimowym – koszty utrzymania./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Informacja stanowi Zał. Nr 5 do prot./ 

- wnioskodawca tematu:  Komisja Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony 

Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego  Rady Miasta  

- referują:  Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej UM pan Bogdan Wojsławowicz oraz 

Prezes Zarządu PUK Sp. z o.o. w Grajewie pan Mirosław Mielczarek 

Pani Monika Stefańska  - Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu jak wyżej, po czym otworzyła dyskusję.  

Pan Tomasz Cebeliński- Członek Komisji 

Zwrócił uwagę na brak reakcji na dziurawe ulice, które stwarzają realne niebezpieczeństwo 

dla użytkowników dróg. Jako przykład podał ubytki w nawierzchni jezdni na drodze 

stanowiącej łącznik między szpitalem  a os. Południe. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz  

http://superauto24.se.pl/auto-porady/dziurawe-ulice-niebezpieczenstwem-dla-uzytkownikow-drog_310543.html
http://superauto24.se.pl/auto-porady/dziurawe-ulice-niebezpieczenstwem-dla-uzytkownikow-drog_310543.html


Wprowadził w temat będący przedmiotem analizy, po czym poinformował, że remontem  

ulic zajmuje się Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Grajewie, które na 

bieżąco powinno usuwać ubytki i to nie podlega żadnej dyskusji. 

Pan Mirosław Mielczarek- Prezes Zarządu Sp. PUK 

Odpowiedział, że opóźnienia wynikają z awarii recyklera, nie mniej jednak zapewnił                                  

o  niezwłocznym podjęciu działań. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz  

Stwierdził, że oczekuje niezwłocznego przystąpienia do naprawy oraz bieżącego 

monitorowania stanu nawierzchni dróg.  

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Wskazała na potrzebę przeglądu miasta pod kątem stanu dróg, zwłaszcza                                      

w miejscach newralgicznych.  

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji 

Zasugerował rozwiązanie polegające na wykonaniu nakładek.  

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Powiedział, że przymrozki przyczyniają się do rozsadzania nawierzchni jezdni,                                

a wyeliminowanie tego stanu rzeczy wymaga dużych nakładów finansowych. Temat 

obudował szerokim kontekstem merytorycznym.  

Pan Jerzy Fidura – Członek Komisji 

Podniósł temat zapadniętych studzienek kanalizacyjnych na ul. Przemysłowej. Stwierdził, że 

powstałe nierówności należy jak najszybciej zlikwidować, ponieważ podważa to jakość 

wykonywanych prac.  

Pan Bogdan Wojsławowicz- Naczelnik WGK UM 

Odpowiedział, że w przyszłym tygodniu odbędzie się przegląd pogwarancyjny i zostanie to 

naprawione. Dodał, że są to działania poinwestycyjne, ponieważ jest to droga powiatowa 

Pan Tomasz Cebeliński- Członek Komisji 

Stwierdził, że warunki zamówień publicznych należałoby rozszerzyć o dodatkowy element 

tj. przedstawienie technologii budowy studzienek.  

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Stwierdził, że mimo wielu jeszcze potrzeb w tym zakresie to jednak należy przyznać,  że tej 

radzie udała się realizacja znaczących inwestycji, w tym  drogowych, po czym swoją 

wypowiedź obudował szerokim kontekstem merytorycznym. Powiedział, że sytuacja                      

w drogownictwie jest dynamiczna , ale jeszcze szereg potrzeb w tej dziedzinie. 



Kontynuując wypowiedź przedstawił priorytety drogowo-strategiczne. 

Komisje wydały pozytywną opinię w przedmiocie Informacji o stanie dróg 

miejskich po sezonie zimowym – koszty utrzymania 

/ głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./ 

Ad.8 /– Zaopiniowanie projektów uchwał we sprawach/: 

d) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 

2027; 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 6 do prot./ 

e) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok; 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 7 do prot./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu: Burmistrz Miasta  pan Dariusz Latarowski 

-referują: Burmistrz Miasta  pan Dariusz Latarowski  

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zadać pytanie panu Tomaszowi  Dudzińskiemu 

dyrektorowi GCK w Grajewie którego sprawy służbowe zmuszają do opuszczenia obrad                          

w kwestii dot. ww. projektów uchwał, tj. proponowanych zmian finansowych z zakresu 

działania Centrum Kultury. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz           

Zachęcał do zadawania pytań  i  do dyskusji w kwestii dot. zwiększenia środków w kwocie 

189 000 00 zł z przeznaczeniem na dotacje celową dla Grajewskiego Centrum Kultury na 

wkład własny w projekcie  p.n.: „ Rozbudowa budynku Grajewskiego Centrum Kultury                      

o windę zewnętrzną „ w ramach programu Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego. 

Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym.  

Pan Tomasz Dudzinski- Dyrektor GCK  

Przedstawił i omówił montaż finansowy budowy windy zewnętrznej: dofinansowanie z ww.  

Programu to 41 % tj. ok. 130 tys. zł. Poinformował, że na 600 złożonych wniosków 

zakwalifikowało się tylko 80 wniosków, w tym z Grajewa.  

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

Zapytał się o realne potrzeby budowy takiej windy. 

Pan Tomasz Dudzinski- Dyrektor GCK  



Powiedział, że w jego ocenie winda jest potrzebna, chociażby na zabezpieczenie takich 

imprez jak Powiatowy Dzień Godności  oraz Festiwal Gorących Serc.   

Pan Tomasz Cebeliński- Członek Komisji 

Stwierdził, że zasadność wyposażenia GCK w windę zewnętrzną nie powinna podlegać 

żadnej dyskusji. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Podziękowała za głosy w dyskusji, po czym stwierdziła, że zaopiniowanie projektów uchwał 

nastąpi czasie późniejszym tj. w punkcie 8. 

Ad 4. /- Zasoby mieszkaniowe miasta. Przedstawienie informacji w zakresie/ 

a) sprzedaży mieszkań komunalnych, 

b) zasobów mieszkań socjalnych, 

c) pustostany i perspektywy zagospodarowania ich na cele mieszkaniowe, 

d) zaległości czynszowe 

/  Informacja stanowi Zał. Nr 8 do prot./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  Komisja Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony 

Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady Miasta 

-referują: Dyrektor ZADM pani Marianna Haraś oraz Naczelnik WGK UM pan Bogdan 

Wojslawowicz 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu jak wyżej, po czym głos oddała sprawozdawcy tematu pani 

Mariannie Haraś dyrektor ZADM. 

Pani Marianna Haraś – Dyrektor ZADM 

Przedstawiła informację dot. omawianego tematu. Poinformowała, że Zakład wdrożył                   

w życie spłatę zadłużenia czynszowego w formie świadczeń rzeczowych a sprzątanie                         

i wykonywanie drobnych prac remontowych( wg Zarządzenia Burmistrza nr 35/15                    

z dn. 17.02.2015r. z której to w 2016 roku skorzystało 11 9osób na kwotę 19.330,00 zł. Od 

17.02.2015 roku z programu  skorzystało 18 osób, którzy łącznie odpracowali n dzień 

31.03.2017 roku- 57.550 zł.  

Pani Anna Opara- Członek Komisji 

Podziękowała dyrekcji ZADM za wdrożenie programu o którym mowa wyżej i za wszystkie 

działania, które przyczyniają się do niższego stanu zadłużenia  lokali mieszkalnych.  



Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad  

Zwróciła się z prośbą o wyjaśnienie zasad wypowiadania umów najmu. 

Pani Marianna Haraś – Dyrektor ZADM 

Odpowiedziała, że ustawodawca podaje kilka przykładów sytuacji, w których właściciel 

może wypowiedzieć lokatorowi umowę najmu mieszkania. Jednym z nich jest oczywiście 

zaleganie przez najemcę z zapłatą czynszu i innych opłat wynikających z korzystania                        

z mieszkania przez trzy pełne okresy rozliczeniowe. W takim przypadku wynajmujący musi 

powiadomić najemcę pisemnie o tym, że zamierza wypowiedzieć umowę najmu mieszkania 

i wyznaczyć mu dodatkowy miesięczny termin na uregulowanie zaległości finansowych. 

Wynajmujący może rozwiązać umowę także gdy odkryje, że najemca bez jego zgody 

wynajął, podnajął lub przekazał do bezpłatnego użytku lokal (lub jego część) bez wiedzy 

wynajmującego. Kolejny powód do wypowiedzenia umowy najmu mieszkania daje punkt 

pierwszy ustępu drugiego w artykule 11 ustawy o ochronie praw lokatorów. Zgodnie z nim 

umowę można wypowiedzieć jeśli pomimo pisemnych upomnień najemca nadal używa 

lokalu w sposób niezgodny z jego przeznaczeniem, niszczy urządzenia, których mieszkańcy 

używają wspólnie i zakłóca porządek domowy czyniąc korzystanie z innych mieszkań 

uciążliwym. Umowę można wypowiedzieć również jeśli budynek, w którym znajduje się 

wynajmowane mieszkanie wymaga rozbiórki lub remontu (w tym przypadku wynajmujący 

powinien zaproponować także lokal zastępczy, jednak na okres nie dłuższy niż rok, po 

którym najemca powinien wrócić do wyremontowanego lokalu). – We wszystkich 

wymienionych wcześniej przypadkach wynajmujący może wypowiedzieć umowę najmu 

mieszkania na piśmie (pod rygorem nieważności) z zachowaniem miesięcznego okresu 

wypowiedzenia. Oznacza to, że pismo dotyczące wypowiedzenia umowy powinno zostać 

dostarczone lokatorowi na koniec miesiąca kalendarzowego poprzedzającego termin 

wypowiedzenia.  

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania ww. Informacji. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały Informację o zasobach mieszkaniowych 

miasta - w zakresie:  

- sprzedaży mieszkań komunalnych,  

- zasobów mieszkań socjalnych,  

- pustostanów i perspektyw zagospodarowania ich na cele mieszkaniowe,  



- zaległości czynszowych 

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad  

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad. 

Ad 5./- Stan obiektów sportowych w mieście. Informacja na temat :/ 

a) dostępności boisk dla mieszkańców miasta, 

b) wykorzystania przez szkoły, kluby sportowe i sekcje. 

/  Informacja stanowi Zał. Nr 9 do prot./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny Rady Miasta 

-referują: Dyrektor MOSiR pan Marek Duchnowski oraz Kierownik Pływalni pan Dariusz 

Brzózka 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu jak wyżej, po czym głos oddała sprawozdawcy tematu  panu 

Markowi Duchnowskiemu  dyrektorowi MOSiR w Grajewie.  

Pan Marek Duchnowski - Dyrektor MOSiR 

Pokrótce przedstawił i omówił informację dot. najważniejszych aspektów analizowanego 

tematu.  

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Stwierdziła, że w jej ocenie informacje zawarte w przedłożonym przez MOSiR materiale są 

wyczerpujące i stanowią kompendium wiedzy w zakresie omawianej informacji. 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

Poruszył temat szatni koedukacyjnej na pływalni. 

Pan Marek Duchnowski- Dyrektor MOSiR 

Odpowiedział, że skarg nie ma, zaś frekwencja na basenie jest bardzo duża. Stwierdził, że  

pomysł o którym mowa nie wszystkim przypadłby do gustu. 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

Powiedział, iż należałoby się zastanowić nad tym, aby karnet na basen umożliwiał również  

płatność za inne oferowane usługi np. grotę solną, co podniosłoby frekwencję.  

Pan Marek Duchnowski- Dyrektor MOSiR 

Odpowiedział, że nie jest to możliwe, ponieważ obie usługi mają inny podatek VAT. 

Pan Dariusz Brzózka- Kierownik Pływalni 



Potwierdził, że na obie usługi jest inny podatek VAT:  8% i 22%, po czym temat obudował 

szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania ww. Informacji. 

Komisje wydały pozytywną opinię w przedmiocie Informacji o  stanie obiektów 

sportowych w mieście- w zakresie :  

- dostępność boisk dla mieszkańców miasta,  

- wykorzystania przez szkoły, kluby sportowe i sekcje 

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/ 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad  

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad. 

Ad 6./- Informacja na temat działalności:/ 

a) Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grajewie. Formy pomocy ludziom 

bezrobotnym znajdującym się w trudnej sytuacji materialnej. Formy pomocy 

dzieciom  z rodzin znajdujących się w trudnej sytuacji materialnej, 

b) Klubu „Zdrowie i Trzeźwość” – plany i zamierzenia do realizacji w 2017 r., 

c) Środowiskowego Domu Samopomocy – plany i zamierzenia do realizacji                      

w 2017 r., 

d) Klubu Seniora – sprawozdanie za 2016 rok, plany i zamierzenia do realizacji 

w 2017 r. 

/  Pakiet Informacji  MOPS, Klubu Z.iT., ŚDS oraz KS  stanowi Zał. Nr 10 do prot./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny Rady Miasta 

-referują: w/z Dyrektora MOPS pan Waldemar Wieczorek 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu jak wyżej, po czym głos oddała sprawozdawcy tematu  panu 

Waldemarowi Wieczorkowi w/z dyrektora MOPS. 

Pan Waldemar Wieczorek – w/z Dyrektora MOPS 

Pokrótce omówił Informacje o działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej                       

w Grajewie oraz jednostek organizacyjnych.  

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad  



W związku z brakiem  zgłoszeń do dyskusji , zarządziła głosowanie w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania ww. Informacji.  

Komisje wydały pozytywną opinię w przedmiocie Informacji  działalności 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grajewie: 

Formy pomocy ludziom bezrobotnym znajdującym się w trudnej sytuacji 

materialnej. Formy pomocy dzieciom z rodzin znajdujących się w trudnej 

sytuacji materialnej, b) Klubu „Zdrowie i Trzeźwość” – plany i zamierzenia do 

realizacji w 2017 r., c) Środowiskowego Domu Samopomocy – plany i 

zamierzenia do realizacji w 2017 r., d) Klubu Seniora – sprawozdanie za 2016 

rok, plany i zamierzenia do realizacji w 2017 r.  

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad  

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad. 

Ad7. /-Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy                      o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2016 rok/ 

/  Sprawozdanie stanowi Zał. Nr 11 do prot./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny Rady Miasta 

-referują: Sekretarz Miasta pan Ryszard Wolwark 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu jak wyżej,po czym w związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji 

zarządziła głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania Sprawozdanie z realizacji 

Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2016 rok. 

Komisje wydały pozytywną opinię w przedmiocie realizacji Rocznego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi                

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2016 rok.  

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/ 



Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad  

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad. 

Ad8/- Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:/ 

 a) - wyrażenia  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu 

z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas 

oznaczony do 3 lat 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 12 do prot./ 

- projektodawca uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują: Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania UM pani Elżbieta Kozłowska 

Pani Monika Stefańska- - Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła procedowanie w przedmiocie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu                                          

z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony 

do 3 lat.   Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać 

głos, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do                          

3 lat- bez poprawek 

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/ 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad  

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad. 

b) – projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez miasto 

Grajewo powiatowi grajewskiemu; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na                    

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 13 do prot./ 

- projektodawca uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

Pani Monika Stefańska- - Przewodnicząca Obrad 



Otworzyła procedowanie w przedmiocie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie  

udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu( 19.551,00 zł w 

formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w 

Grajewie prowadzonego przez Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Społecznych na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych w Grajewie).Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym 

punkcie zabrać głos, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu ( 19.551,00 zł                        

w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Grajewie prowadzonego przez Stowarzyszenie 

Wspierania Inicjatyw Społecznych na Rzecz Osób Niepełnosprawnych                            

w Grajewie) - bez poprawek 

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/ 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad  

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad. 

c) – projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez miasto 

Grajewo powiatowi grajewskiemu; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na                            

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 14 do prot./ 

- projektodawca uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

Pani Monika Stefańska- - Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła procedowanie w przedmiocie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie  

udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiem( 20 tys. zł                       

w formie datacji celowej powiatowi grajewskiemu z przeznaczenie na dofinansowanie zakupu 

pralnicowirówki na potrzeby Pralni Szpitala Ogólnego im. Witolda Ginela w Grajewie). Następnie 

głos oddała burmistrzowi. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały, po czym temat obudował 

szerokim kontekstem merytorycznym. Zapewnił, że innych deklaracji finansowych 

względem tej jednostki nie składał. 



Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

Stwierdził, że szpital powinien podjąć działania w celu poszerzenia oferty leczniczej                        

w ramach NFZ poprzez zwiększenie liczby przychodni. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Ad vocem obiecał temat poruszyć na najbliższym posiedzeniu Społecznej Rady Szpitala. 

Pani Monika Stefańska- - Przewodnicząca Obrad 

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  udzielenia 

pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu ( 20 tys. zł 

w formie datacji celowej powiatowi grajewskiemu z przeznaczenie na 

dofinansowanie zakupu pralnicowirówki na potrzeby Pralni Szpitala Ogólnego 

im. Witolda Ginela w Grajewie) - bez poprawek 

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/ 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad  

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad. 

d) – projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

miasta Grajewo na lata 2017 – 2027; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na                          

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 15 do prot./ 

- projektodawca uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

Pani Monika Stefańska- - Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła procedowanie w przedmiocie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie  zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027, po czym 

otworzyła dyskusję.  

Pan Dariusz Latarowsiki- Burmistrz  

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały. 

Pani Monika Stefańska- - Przewodnicząca Obrad 

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w 



Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027-bez 

poprawek 

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/ 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad  

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad. 

e) – projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 16 do prot./ 

- projektodawca uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

Pani Monika Stefańska- - Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła procedowanie w przedmiocie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian                 

w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok, po czym głos oddała burmistrzowi.  

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny ww. zmian finansowych. Poinformował również                           

o tym, że Miasto złożyło apelację do wyroku sądu dot. sporu z firmą PRIBO-EPB 

wykonawcą zadania pn.: „Rozwój oferty turystycznej Miasta Grajewo poprzez inwestycje                      

w budowę infrastruktury turystyczno – rekreacyjno –sportowej”. Temat omówił szerokim 

kontekstem merytorycznym.  

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji 

Zwrócił się z zapytaniem, czy planuje się zwiększyć środki na obchody 50-lecia  SP nr 4                          

w Grajewie? Zapytał również na jakim etapie jest wybór projektanta budowy hali sportowej 

przy ww. szkole? 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Odpowiedział, że kończą się procedury związane z wyborem wykonawcy. Będąc przy tym 

temacie dodał, że jego przesłaniem i celem jest inwestowanie w majątek oświatowy. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM 

W imieniu mieszkańców, którzy zgłaszają obawy, zwrócił się z zapytaniem, czy prawdą jest, 

że inwestycja polegająca na budowie kanalizacji deszczowej w ul. Geodetów  swoim 

zasięgiem obejmie tylko pewien odcinek tej ulicy? 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Ad vocem odpowiedział, że ww. zadanie będzie etapowane, ponieważ w roku bieżącym na 



tę inwestycję zapisano w budżecie kwotę 100 tys. zł. Zakres robót jest dostosowany do 

wielk9ości środków finansowych.  

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM 

Zapytał również, czy chodnik na ul. Dąbrowskiego  będzie wykonany tylko do posesji nr 14? 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Odpowiedział, że również i to zadanie będzie etapowane z uwagi na możliwości finansowe.  

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM 

Stwierdził, że z uwagi na niewielki zakres zadania w jego ocenie etapowanie jest 

niezasadne. 

Pan Jerzy Fidura- Członek Komisji 

W nawiązaniu do prowadzonej dyskusji zwrócił uwagę, że inne ulice na terenie miasta także 

czekają  na realizację zadań np. ul. Spokojna. 

Pani Monika Stefańska- - Przewodnicząca Obrad 

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta Grajewo na 2017 rok-bez poprawek 

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/ 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad  

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad. 

f) – projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie upoważnienia 

do złożenia wniosku o dofinansowanie projektu z Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. 

„Rozbudowa i przebudowa miejskiej oczyszczalni ścieków wraz z rozbudową 

sieci kanalizacji sanitarnej w Grajewie; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 17 do prot./ 

- projektodawca uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują: Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej UM pan Bogdan Wojsławowicz 

Pani Monika Stefańska- - Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła procedowanie w przedmiocie zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie przez Programu 



Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. 

„Rozbudowa i przebudowa miejskiej oczyszczalni ścieków wraz z rozbudową sieci kanalizacji 

sanitarnej w Grajewie”, po czym głos oddała sprawozdawcy tematu. 

Pan Bogdan Wojsławowicz- Naczelnik WGK UM 

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały. 

Pani Monika Stefańska- - Przewodnicząca Obrad 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej uchwałę                         

w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie projektu                        

z Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko oraz przyjęcia do 

realizacji przedsięwzięcia pn. „Rozbudowa i przebudowa miejskiej oczyszczalni 

ścieków wraz z rozbudową sieci kanalizacji sanitarnej w Grajewie- bez 

poprawek 

/ głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/ 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad  

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad. 

g) - zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawki dotacji 

przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 18 do prot./ 

- projektodawca uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują: Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej UM pan Bogdan Wojsławowicz oraz 

Dyrektor ZADM pani Marianna Haraś 

Pani Monika Stefańska- - Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła procedowanie w przedmiocie zaopiniowania projektu uchwały zmieniającą 

uchwałę w sprawie określenia wysokości stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego miasta, po czym głos oddała sprawozdawcy tematu. 

Pani Marianna Haraś- Dyrektor ZADM 

Omówiła istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały.  

Pan Zbigniew Fadrowski -Członek Komisji  

Zapytał, dlaczego Zakład ADM nie nalicza funduszu remontowego? 



Pani Marianna Haraś- Dyrektor ZADM 

Odpowiedziała,że Ustawa o ochronie praw lokatorów i mieszkaniowym zasobie gminy mówi 

o tym, że w lokalach mieszkalnych właściciel ustala stawki czynszu za 1 m2 powierzchni 

użytkowej lokali, z uwzględnieniem czynników podwyższających lub obniżających ich 

wartość użytkową i nie ma tam mowy o tym, aby naliczać odrębny składnik jakim jest 

fundusz remontowy. 

Pani Monika Stefańska- - Przewodnicząca Obrad 

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej uchwałę                          

w sprawie określenia wysokości stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego miasta-bez poprawek 

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/ 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad  

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad. 

i) - zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie miasta Grajewo; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 19 do prot./ 

- projektodawca uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują: Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej UM pan Bogdan Wojsławowicz oraz 

Inspektor  Wydz. Gospodarki Komunalnej UM pan Paweł Kowalewski 

Pani Monika Stefańska- - Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła procedowanie w przedmiocie zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Grajewo, 

po czym głos oddał sprawozdawcom tematu.  

Pan Paweł Kowalewski- Inspektor WGK UM 

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały, informując  o zakresie 

proponowanych zmian w Regulaminie. 

Pan Bogdan Wojslawowicz- Naczelnik WGK 

Uzupełnił wypowiedź przedmówcy dodatkowymi informacjami dotyczącymi omawianego 

zagadnienia. Będąc przy głosie poinformował, że omawiane projekty uchwał zostaną 

skierowane do zaopiniowania przez Państwowy Powiatowy Inspektora Sanitarny w 



Grajewie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej uchwałę                        

w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta 

Grajewo-bez poprawek 

/ głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/ 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad  

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad. 

i) - zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu usług                     

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                    

i zagospodarowania tych odpadów; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 20 do prot./ 

- projektodawca uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują: Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej UM pan Bogdan Wojsławowicz oraz 

Inspektor  Wydz. Gospodarki Komunalnej UM pan Paweł Kowalewski 

Pani Monika Stefańska- - Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła procedowanie w przedmiocie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, po czym głos oddał 

sprawozdawcom tematu.  

Pan Paweł Kowalewski- Inspektor WGK UM 

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały, informując  o zakresie 

proponowanych zmian dot. sposobu i zakresu usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

Pan Bogdan Wojslawowicz- Naczelnik WGK 

Uzupełnił wypowiedź przedmówcy dodatkowymi informacjami dotyczącymi omawianego 

zagadnienia. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej uchwałę                                

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów 

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 1-wstrz/ 



Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad  

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad. 

k) - zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 21 do prot./ 

- projektodawca uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują: Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej UM pan Bogdan Wojsławowicz oraz 

Inspektor  Wydz. Gospodarki Komunalnej UM pan Paweł Kowalewski 

Pani Monika Stefańska- - Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła procedowanie w przedmiocie zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej 

uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty po czym głos oddał sprawozdawcom 

tematu.  

Pan Paweł Kowalewski- Inspektor WGK UM 

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały, informując  o zakresie 

proponowanych zmian dot. wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty 

Pan Bogdan Wojslawowicz- Naczelnik WGK 

Uzupełnił wypowiedź przedmówcy dodatkowymi informacjami dotyczącymi omawianego 

zagadnienia.  

Będąc przy głosie zwrócił się z prośbą do radnych o zgłaszanie swoich uwag i zastrzeżeń do 

opiniowanych projektów uchwał do majowej sesji. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej uchwałę                               

zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty-

bez poprawek 

/ głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/ 

  

Ad 9/- Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

Miasta./  

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad 



Procedurze przyjęcia poddała protokół z poprzedniego posiedzenia połączonych Komisji, 

który  wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści dokumentu  

zarządził głosowanie  w sprawie jego przyjęcia.   

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół Nr 26/17 z dnia  28 marca 

2017 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - bez uwag, co do 

treści 

( głosowanie: 15 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.) 

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad. 

Ad 10/- Wolne wnioski i informacje./ 

W tym punkcie nie zostały poruszone żadne tematy. 

Ad 12/- Zamknięcie Obrad 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

W związku z wyczerpaniem wszystkich tematów objętych porządkiem posiedzenia, 

zamknęła pierwszą część posiedzenie. 

Ad.11 

O godz. 13.30 członkowie komisje wraz z burmistrzem panem Dariuszem 

Latarowski, naczelnikiem Wydz. Gospodarki Komunalnej UM panem Bogdanem 

Wojsławowiczem oraz przedstawicielami mieszkańców którzy złożyli skargę                      

w sprawie przepustu odprowadzającego wody opadowe na ul. 23 Stycznia  udali 

się na  ww. ulicę w celu dokonania wizji lokalnej. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

 

 

Protokolant: B.Poniatowska  

(naczelnik BRM) 

                                                              Przewodnicząca Obrad 

                                                                / Przewodnicząca Komisji Oświaty... ....RM                              

                                                                   Monika Stefańska 

 


